
Co všechno se bude ve čtvrtek ve
Sněmovně na mediálním výboru dít?

Pokud Vám nevyjde do Sněmovny přijít osobně, nevadí, můžete napsat
předsedovi mediálního výboru Aleši Juchelkovi (ANO), jistě Vaše obavy
a otázky nenechá bez povšimnutí.

Zde je inspirace, jaké otázky můžete Aleši Juchelkovi klást e-mailem:
Proč Rada ČT stále nezvolila nové vedení? Ačkoli podle novely má
mít o 2 místopředsednická místa méně a tím šetřit rozpočet
veřejnoprávní televize?
Proč Novák a jeho dva místopředsedové Pavel Matocha a Petr Šafařík
nekompromisně kritizovali hospodaření bývalého generálního ředitele
ČT Petra Dvořáka, ale nevadí jim, když rozpočet veřejnoprávní
instituce zbytečně financuje jejich honoráře?
Kdo zaplatí necelých 1,3 milionu, které budou 2 místopředsednická
místa stát, pokud k volbě dojde podle současného plánu až v září
2024?
Jak se k celé situace staví kandidáti do Rady ČT? Jak by v dané věci
hlasoval/a.

CHCETE SE
ZAPOJIT?

CO BUDOU
PROJEDNÁVAT?

Mediální výbor má na svém čtvrtečním jednání 2 velmi důležité
body:

vysvětlení předsedy Rady ČT Karla Nováka k odkládanému
hlasování o novém vedení Rady
slyšení kandidátů na uvolněné místo v Radě ČT a Radě ČRo
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Základní přehled

Kandidáti ČT Kandidáti ČRo

Ing. Petr Brozda JUDr. Jakub Chytil

Mgr. Vladimír Karmazín Mgr. Zdeněk Mahdal

Mgr. Jan Mikuláštík Ing. Petr Šíla

Mgr. Veronika Sedláčková PhDr. Jiří Vejvoda

PaedDr. Zdeněk Šarapatka, Ph.D. Mgr. René Zeithaml

kandidátuO


